
      13/03/2025 

Årsberetning – Ældreboligerne 

 

 

Først vil jeg starte med at sige, velkommen til mødet her i 2025 

samt et velkommen til Janni, vores ”nye” kontormedarbejder på 
ejendomskontoret, som er med på mødet i dag. 

 
Vi har også sagt farvel til driftslederassistent Christina og velkommen til vor nye 
driftslederassistent Johnny Maxsø.   

 
Her er lidt om de ting, som er sket siden sidste møde: 

 
Vi har fået malet og renoveret træværket på karnapsiden i år. 
 

Der har været service på jeres brønde. 
 
Der afsat penge af til en kloak tv-inspektion, med det blev ikke skønnet 

nødvendigt og derved bliver der sparet nogle penge. 
 

Rens af ventilation samt maling af hoveddøre er på programmet.  
 
Hjemmesiden er i proces for opstart. 

 
Bestyrelsen (Carsten, Niels-Peter og Hanne) og driften har kigget på husorden, 

som er med på dette møde som forslag ny husorden. 
 
Ny affaldsordning med øget sortering.   

Affaldscontainerne bliver samlet v/ældreboligernes parkeringsplads MBA?.  
Dette forventes at have opstartet i løbet af 2025. 
 

Dialog med Hvidovre Kommune omkring Gungehusskolens  
adgangsforhold. Afdelingens høringssvar, vil Anders fremlægge på mødet. 

 
 
Vi opfordrer stadig beboerne til at bruge fælleshuset, som er til rådighed for 

Ældreboligerne  på torsdage. 
 

 
Dette er lidt om hvad vi har gået og puslet med siden sidste beboermøde. 
 

Venlig hilsen 
”bestyrelsen” Hanne, Carsten og Niels-Peter 


